
 

 

Zápis z mimořádného zasedání Akademického senátu AVU konaného 
dne 23.10.2024 od 9:30 v aule AVU   
   
Zasedání proběhlo v aule AVU fyzicky i online.   
   
   
Přítomní/přítomné:   
 
Členové/členky Akademické komory AS AVU (9) 
Dle prezenční listiny (bez titulů): Theodora Popova, Lenka Zamrazilová, Tomáš Pospiszyl, Tomáš 
Vaněk, Jan Kracík, Dušan Zahoranský, Tomáš Otoupal 
 
Online (bez titulů): Nik Timková, Pavlína Morganová 
 
 
Členové/členky Studentské komory AS AVU (6) 
 
Dle prezenční listiny: Dorota Václavíková, Hedvika Ocásková, Jiří Kaňák 
 
Online: Adéla Gertruda Kurešová, Filip Brandejský, Cyril Filcík 
 
 
Členové/členky vedení (bez titulů): 
Šárka Krtková, prorektorka pro studijní záležitosti, t.č. statutární zástupkyně AVU 
Evžen Mrázek, kvestor 
Jana Kitzlerová, koordinátorka magisterských programů 
 
Omluveni/omluveny:  
 
Za Akademickou komoru AS AVU (bez titulů):  
Tomáš Svoboda 
 
Za Studentskou komoru AS AVU:  
Heřman Hůrka 
 
 
Přítomno: 15 senátorů a senátorek. 
Akademický senát byl usnášeníschopný pro všechny body programu.   
Zasedání vedla místopředsedkyně senátu Dorota Václavíková.   
Průběh zasedání zapsala Lucie Pesrová. 
 
 
 
 
 
Návrh programu zasedání AS AVU 23.10.2024 
 
1. Zahájení 
2. Schválení programu mimořádného zasedání 



 

 

3. Schválení podmínek přijímacího řízení ve studijních programech volného umění a 
restaurování uměleckých děl a dále v profesních magisterských studijních programech na rok 
2025 
4. Ustanovení volební komise k volbám nového vedení AVU 
5. Různé 
 
  
Průběh zasedání   
 
1. Zahájení  
Místopředsedkyně senátu D. Václavíková přivítala přítomné senátorky a senátory. Představila 
návrh programu zasedání a otevřela diskusi. Nikdo ze senátorů a senátorek neměl k návrhu 
programu připomínky. D. Václavíková uzavřela diskusi a požádala senát o hlasování.  
 
2. Schválení programu mimořádného zasedání   
 
Hlasování 
Usnesení: AS AVU schvaluje program mimořádného zasedání konaného dne 23.10.2024. 
Hlasování: 14-0-0 (Pro-Proti-Zdržel se) Pro 10 fyzicky, 4 online. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
Před projednáváním bodu č. 3 dává D. Václavíková slovo Šárce Krtkové, aby poinformovala senát o 
aktuální situaci ve vedení AVU po rezignaci prorektorek, prorektora a rektorky.  
 
Š. Krtková: Informuje o své nové funkci prorektorky pro studijní záležitosti, kterou se rozhodla 
přijmout a stala se tak pro období, než bude jmenován nový rektor nebo rektorka, dočasnou 
statutární zástupkyní AVU. Rektorka Š. Krtkovou jmenovala do této funkce před svým oficiálním 
odvoláním prezidentem republiky dne 18.10.2024. Sděluje, že protože pro výkon funkce studijní 
prorektorky jí chybí znalost agendy a zkušenost, bude třeba mít k dispozici někoho kompetentního 
a znalého problematiky. K situaci rozpadlého studijního oddělení sděluje, že do 2 týdnů nastoupí 2 
nové referentky. 
Dále sděluje, že odstoupivší prorektorka Anetta Mona Chisa a odstoupivší prorektor Vít Havránek 
jsou dočasně pověřeni vykonávat pracovní činnost na svých bývalých prorektorátech do konce 
března 2025. Na závěr doplňuje, že i její bývalý prorektorát pro strategický rozvoj se snaží udržovat 
v tomto přechodném období v běžném fungování.  
Š. Krtková na závěr informuje o plánované online schůzi pedagogického pléna dne 24.10.2024 od 
14:00. Pedagožstvo na ní může své dotazy k aktuální situaci na škole směřovat k bývalému 
prorektorstvu. 
 
T. Vaněk: Navrhuje zvážit týmovou spolupráci – založit krizový tým studijního prorektorátu. 
 
D. Zahoranský: Souhlasí, je připraven být v týmu. 
 
T. Vaněk: Žádá všechny, aby promysleli zmíněnou týmovou spolupráci. 
 
 



 

 

3. Schválení podmínek přijímacího řízení ve studijních programech volného umění a 
restaurování uměleckých děl a dále v profesních magisterských studijních programech na rok 
2025 
 
T. Vaněk informuje senát, že předložené znění podmínek k dnešnímu projednání bylo od vedení na 
žádost senátu doplněno o kapacity uchazečů a uchazeček do jednotlivých programů. Proběhla 
rozprava nad zněním podmínek. Senátorky a senátoři vznášeli své připomínky. Senát se shodl, že 
ve znění chybí informace o tom, že pro akademický rok 2025/2026 není vyhlášeno přijímací řízení 
do ateliéru Restaurování sochy. Tato připomínka by měla být finálně zapracována. D. Václavíková 
ukončila diskuzi a vyzvala senát k hlasování. 
 
Hlasování 
Usnesení: AS AVU schvaluje podmínky přijímacího řízení pro akademický rok 2025/2026 do 
studijních programů: 1) bakalářský studijní program Volné umění, 2) magisterský studijní program 
Restaurování uměleckých děl, 3) navazující magisterský studijní program Volné umění, 4) navazující 
magisterský studijní program Architektonická tvorba, 5) profesní magisterský studijní program 
Restaurování moderních uměleckých děl z netradičních materiálů a 6) profesní navazující 
magisterský studijní program Umění a současné technologie s úpravami projednanými AS AVU dne 
23.10.2024. 
Hlasování: 15-0-0 (Pro-Proti-Zdržel se) Pro 10 fyzicky, 5 online. 
Usnesení bylo přijato. 
 
 
4. Ustanovení volební komise k volbám nového vedení AVU 
 

Za Studentskou komoru AS AVU byli nominováni Cyril Filcík a Jiří Kaňák. 

Za Akademickou komoru byli nominováni: Nik Timková, Jan Kracík a Tomáš Otoupal. 

 

Hlasování 
Usnesení: AS AVU schvaluje ustanovení volební komise k volbám nového vedení AVU ve složení: Nik 
Timková, Cyril Filcík, Tomáš Otoupal, Jiří Kaňák a Jan Kracík. 
Hlasování: 10-0-5 (Pro-Proti-Zdržel se) Pro 7 fyzicky, 3 online, zdrželo se 5 (nominovaní) 
Usnesení bylo přijato. 
 

 5. Různé 
 
T. Vaněk: Informuje, že Legislativní komise AS AVU připravila zatím orientační harmonogram 

k průběhu voleb nového rektora nebo rektorky a na místě ho stručně představil s tím, že je na 
volební komisi ho reálně upravit. 

N. Timková: Připomíná zajistit inzerci a spoluprací s PR oddělením zveřejnit informaci o vyhlášení 
voleb do médií. 

 
Proběhla krátká diskuze nad vzniklou situací na škole, zejména nad krizovým stavem studijního 
oddělení. Panovala shoda, že je nutné tuto situaci řešit okamžitě, vyslechnout si studijní oddělení a 
začít ihned koordinovat jeho úkoly a agendu. Jako členové krizové skupiny koordinující činnost 
studijního oddělení se nabídli T. Vaněk, D. Zahoranský a P. Morganová. Částečnou eventuální 
pomoc nabídli také T. Pospiszyl a L. Zamrazilová. 
 

 



 

 

D. Václavíková poděkovala všem senátorkám a senátorům a ukončila zasedání. 

 

Zapsala Mgr. Lucie Pesrová 
 

 
 
 
Nik Timková MFA 
Předsedkyně AS AVU 

 


